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Erkenning van dieren als aparte categorie in het Burgerlijk Wetboek  -  Impact op 
landbouw

De Kamer van Volksvertegenwoordigers nam in haar plenaire zitting een vernieuwd 
Burgerlijk Wetboek aan, met als een van de opvallendste wijzigingen de erkenning van 
dieren als aparte categorie. Tot nu toe bleef het wetboek beperkt tot de dichotomie 
“mensen” en “goederen”. Nu worden levende dieren als aparte categorie erkend: 
goederenrecht blijft van toepassing, maar wet- en decreetgeving inzake 
dierenbescherming is daar nu (prioritair?) ook steeds van toepassing.

In de pers werd veel aandacht besteed aan het feit dat hierdoor dieren erkend werden 
als wezens met gevoel. Anderzijds werpt GAIA op dat de aanpassing van het BW een 
stap was in de goede richting, maar nog niet de grondwettelijke verankering van dat 
principe.

1. Welke impact heeft de federale beslissing inzake de erkenning van levende dieren als 
aparte categorie binnen het stelsel van het Burgerlijk Wetboek op de Vlaamse 
landbouw?

2. In hoeverre heeft het deels onttrekken van levende dieren aan het absolute 
goederenrecht effectieve gevolgen in de praktijk van veeteelt en -handel?
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ANTWOORD
op vraag nr. 328 van 4 februari 2020
van SOFIE JOOSEN

De erkenning van levende dieren als aparte categorie in het Burgerlijk Wetboek heeft geen 
concrete impact op de Vlaamse landbouw, noch rechtstreekse of effectieve gevolgen voor 
de veeteelt en de handel van veedieren.


